
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1241

Vil ministeren oplyse, hvilke mængder tungmetaller– i absolutte værdier – der ved klap-

ning er tilført området ved Trelde Næs gennem de sidste ti år? Der ønskes ikke såkaldte

nettoværdier. Ved anførte 0-værdier ønskes en forklaring på, om tallet skyldes manglen-

de analyse, eller om der er tale om en reel værdi på nul.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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